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2010 年毕业于中国社会科学院研究生院拉美系，获博士

学位。现为中国社会科学院拉丁美洲研究所政治室副研

究员。 

主要研究领域：拉美政党政治 

主要论著： 

查韦斯对新发展道路的探索,《2006～2007年：拉丁美洲和加勒比发展报告》 

对查韦斯政府第一任期外交政策的评析,《2006～2007年：拉丁美洲和加勒比发

展报告》  

查韦斯执政以来的委美关系,《拉丁美洲研究》2006年第 1期 

加勒比共同体及其与中国的关系,《2005年：拉丁美洲和加勒比发展报告》 

巴斯克斯执政以来的乌拉圭形势,《2005年：拉丁美洲和加勒比发展报告》 

洛佩斯•奥夫拉多尔述评,《拉丁美洲研究》2005年第 2期 

 

Wang Peng 
Academic Title: Associate Research Fellow 
 
Education Background 
2007-2010 Postgraduate School of the Chinese Academy of Social Sciences, Doctorate 
1999-2002   Department of History, Shanxi University, Master’s Degree 
1995-1999   School of Foreign Languages, Shanxi University, Bachelor’s Degree 
 
Work Experience 
July 2002 to present He works in the Department of Latin American Politics of the Institute of 
Latin American Studies (ILAS), Chinese Academy of Social Sciences（CASS）, engaged in the 
study of Sino-Latin American relations and Latin American politics.  
 
Research Project 
“A Study of the Chavez Phenomenon”, a key project sponsored by ILAS.   
 
Publications 
 “The Governability Issue in Venezuela”, Journal of Latin American Studies, October 2007  
“The 21st Century Socialism in Venezuela”, Journal of Latin American Studies, August 2009 
·“Relations between Venezuela and the United States since President Chavez Came to Power”, 
Journal of Latin American Studies, February 2006 

 


